
 
 

Generalforsamling tirsdag d. 30. april 2024 kl. 19.00 på Skærum Mølle 
12 personer 
 

Referat jfr. dagsordnen: 
 
Ad 1 Valg af dirigent og referent – Maj-Britt 
 
Ad 2 Formandens beretning v. Rita Sønderby 
Fere af aktiviteterne er overgået til Naturpark Nissum Fjord, hvilket også var 
hensigten, da Nissum Fjord Netværket anmodede Lemvig og Holstebro Kommuner 
om at ansøge om godkendelse af Naturpark Nissum Fjord under Friluftsrådets 
mærkningsordning, Danske Naturparker. 
Godkendelsen kom i 2018 og Naturpark Nissum fjord er lige blevet re-godkendt for 
en ny femårig periode. 
Aktiviteter som er overgået til Naturparken er: 

• Nissum Fjorddagen. 

• Det videnskabelige Fiskeriprojekt. 

• Adgangsgruppen/frivillige. 
Nissum Fjord Netværk har medvirket til aktiviteter ved Nissum Fjorddag,  Mad 
Caminoen, Store Gåsedag i Bøvling og hvor der eller har været brug for hjælp. 
Naturpark Centret i Thorsminde Blev indviet d.21. april 2023. 
Der er brugt mange timer, inden Netværket overdrog projektet til Holstebro 
Kommune. Fremadrettet vil Netværkets opgave blive mere at medvirke til at der 
skabes aktiviteter 
rundt om Fjorden. 
Nissum Fjord Netværk har sendt en Støtte skrivelse til Lille Bjerregaard Havn i 
henhold til deres ønske om oprettelse af Shelterplads Toilet opholdsplads mm. 

Beretningen blev godkendt 
 
Ad 3 Det reviderede regnskab for 2023 blev fremlagt af Nina Svanborg 
                     Regnskabet blev godkendt 
 



 
Ad 4 Kontingentet blev fastsat uændret 
                             250,-kr. for erhverv 
                              50,-kr. for privat 
 
Ad 5 Ingen indkomne forslag 
 
Ad 6 Valg af bestyrelsesmedlemmer (for 2 år) 
Ud går Helle Sigh og Maj-Britt Schwartz 
Genvalg til Emanuel Fabricius og Finn Sørensen 
Bestyrelsen består nu af Rita, Nina, Steen, Emanuel, Finn  

 
Ad 7 Suppleanter (for 1 år) – genvalg til Jytte Paarup og Jan Noersgaard 
 
Ad 8 Revisorer (for 1 år) – genvalg til Ingolf Nielsen og nyvalg til Verner Sig 
 
Ad 9 Eventuelt 
Karen-Louise og Rebecca og den nye geolog præsenterede deres nye domicil på 
Skærum Mølle, fortalte om lakseruten, Nissum Fjord dagen – Tema: GRÆS, 
Madcaminoen. Vi fik fine brochurer med hjem 
 
Nedgang i medlemstal skyldes muligvis at folk ikke opdager opkrævning / ser 
Nyhedsmails? Opkrævning bør udsendes særskilt.  
 
Emanuel fortalte om sit renoveringprojekt af HYTTEN v. Skalstrup med støtte fra 
Grøn Pulje. 
 
Nina fortalte om afgræsning af marker med PFAS. 
 
 
 
 


